
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Xènia, Anna, Sandra, Penélope, Josep, Anouk, Suzanne, Natxo.

Data: 2 de desembre de 2021

Hora: 19-21 h

Lloc: Casa (virtual)

ORDRE DEL DIA

1. Planning pressupost 2022.
2. Planning assemblea.
3. Planning cobrament quota.
4. Situació econòmica actual.
5. Consell Escolar.
6. Patge.
7. Folres i samarretes.
8. Façana.
9. Menjador.
10. Informació panera de 4t.
11. Estat entorn de l’escola.
12. Proposta projecte per al pati.
13. Torn obert de paraula.

1. Planning pressupost 2022.
Tresoreria necessitarà més temps amb el pressupost, per la qual cosa l'assemblea se celebrarà a
principis de gener, després de tornar de les vacances d'hivern.

Es farà una crida per trobar algú que ens pot ajudar amb les subvencions.

2. Planning assemblea.
L’assemblea es farà a gener. Intentarem fixar la data abans de les vacances d'hivern.

Mentrestant, la Suzanne enviarà les memòries i el pla de centre del curs passat als àmbits perquè
puguin preparar els documents de l'assemblea.

Es farà com a mínim una reunió abans de l'assemblea per preparar-nos.

3. Planning cobrament quota.
La Suzanne i l’Anouk prepararan les remeses el diumenge, 12 de desembre. El pagament es
cobrarà entre el 13 i el 17 de desembre.

S'enviarà un correu abans per avisar les famílies i recordar les famílies no sòcies que cal ser sòcies
per gaudir de les activitats extraescolars.

4. Situació econòmica actual.



Actualment la situació econòmica està bé perquè no s'estan gastant gaires diners en les activitats
que normalment organitzem, ja  que no es duen a terme per les restriccions sanitàries a causa de
la covid.

És un bon moment per fer coses com imprimir samarretes i polars, comprar un vestit de patge
nou, etc.

5. Consell Escolar.
Des de l'AFA, hem tramès un correu a totes les famílies que s'han presentat amb els resultats de
l'elecció i un agraïment per participar-hi. Ha cridat l'atenció que l'escola no hagi fet el mateix.

La primera trobada del Consell és el 14 de desembre. La representant de l'AFA es posarà en
contacte amb els/les representants de les famílies per veure com ens podem organitzar abans
d'anar a la reunió.

A l'elecció del Consell Escolar, han votat 114 persones.

6. Patge.
El patge visitarà els grups de P3 a tercer el 21 de desembre al matí de 9.30h a 12.30h.

Cal demanar dos voluntaris/es. Tenim dos possibles voluntaris. Si no poden, es farà la crida.

Caldria comprar dos tratges nous. Així un no caldrà demanar-lo, ja que només en disposem d’un i
l’altre el substituiríem per un de nou que fes més goig. Li un detall per a les persones voluntàries.
L'àmbit de festes s'encarregarà de fer-ho.

7. Polars i samarretes.
Ens costa trobar un lloc que imprimeixi sobre la tela dels polars. Hi ha un lloc del carrer
Rocafort que ho fa, però el preu és una mica elevat. S'esbrinarà algun altre lloc més i després
hem de prendre una decisió, ja que falten talles que estan en demanda.

S'ha parlat de discontinuar els polars i fer dessuadores com a canvi.

8. Façana.
S'ha parlat amb l'escola de la possibilitat de fer servir la lona de la Revolta Escolar i estan
d'acord que quedaria bé. Sembla que pot tindre fins a 3 metres de llarg. Es mirarà bé les mides
i es demanarà al gener per poder arreglar la façana durant el segon trimestre. I canviar les
lletres actuals per la lona.

9. Menjador.
Hi ha cinc mares a la comissió del menjador i fan un grup força potent. Hi ha una línia de
comunicació amb la Cristina, que es mostra molt oberta als suggeriments de la comissió.
L'objectiu de la comissió juntament amb la Cristina és fer millores.

Pel que fa als menús basats en proteïnes vegetals, hem fet un estudi de benchmarking
comparant la nostra escola amb quatre escoles més i el menú exemple del Departament de
Salut de la Generalitat. La nostra escola és l'única que segueix les recomanacions de salut.
Podria afegir un dia de proteïna animal, però poca cosa més. De totes maneres, estan disposats
a canviar els plats que no tenen èxit, com ara l'hamburguesa vegetal.



Ja hem fet una visita al menjador aquest trimestre. El segon no s’ha pogut fer. La idea és fer
dues visites per trimestre i un informe. El primer informe es farà el trimestre que ve, ja que hi
ha coses que cal ajustar. Un cop fet el model de l'informe, sempre serà igual per fer una
avaluació uniforme de cada visita. Els informes es publicaran a la web i es passaran a l'equip del
menjador.

10. Panera de 4t.
S'ha presentat informació sobre la panera que estan fent les famílies de 4t per recollir fons
econòmic per a les colònies del seu curs.

11. Estat entorn de l’escola.
El Passatge Calders està poc transitat abans de les 16h, cosa que provoca que persones el fan
servir com a lavabo, entre altres coses.

Valdria la pena parlar amb l’equip directiu  sobre com podem fer l'escola més visible des del
passatge, perquè la gent sigui més conscient que és l'entrada d'una escola. Una idea és pintar
un mural a la porta.

12. Proposta projecte per al pati.
Hi ha una mare de P4 que s’interessa molt per millorar els patis de l’escola. Des de la comissió
de Repensing, hi estem treballant per veure què podem fer. Hem fet mesures dels dos patis de
baix. Ella té un contacte de l'escola d'arquitectura i una idea és veure si algun estudiant
d'arquitectura urbana volgués fer servir el nostre pati com a part d'un projecte. Primer es
parlarà amb l'escola per veure fins a quin punt l'equip directiu està disposat a fer canvis més a
fons dels patis.

13. Torn obert de paraula.
Volem esbrinar la possibilitat que les famílies puguin subscriure's a la web de l'AFA per poder
rebre un correu cada cop que s'actualitzi la pàgina o un cop per setmana o amb la freqüència
que sigui. Així les famílies que vulguin rebran notícies de l'AFA directament al correu, com es
feia abans amb el butlletí. S'ha parlat de mirar Mailchimp per veure si es pot fer.

Cal parlar amb l'escola de posar un giny a la web perquè les famílies puguin veure les entrades
d'Instagram des de la web de l'escola. Així, les famílies que no tenen comptes d'IG podran
veure les entrades.


